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 Dot. aktualnej sytuacji rewitalizacji linii kolejowej nr 190. 

 

Szanowna Pani Radna, 

W odpowiedzi na złożoną interpelację proszę przyjąć poniższe wyjaśnienia. 

Projekt pn.: „Rewitalizacja linii kolejowej nr 190 na odcinku Skoczów – 

Bielsko-Biała – jako niezbędny element połączenia Śląska Cieszyńskiego z 

Krakowem (Cieszyn – Skoczów -Bielsko-Biała – Wadowice- Kraków)” został 

zakwalifikowany do II etapu naboru w Programie Kolej+. W tym etapie 

wnioskodawcy zobowiązani są do sporządzenia wstępnego studium 

planistyczno-prognostycznego (WSPP) i przedłożenia go PKP PLK S.A. do 

dnia 24 listopada 2021 r.  

Będące liderem w tym projekcie Stowarzyszenie Aglomeracja Beskidzka, 

ogłosiło przetarg na wyłonienie wykonawcy WSPP i w dniu 19 lutego 2021 r. 

nastąpiło otwarcie. Obecnie prowadzone jest badanie i ocena ofert. 

Odnośnie porozumień pomiędzy Województwem Śląskim, a poszczególnymi 

Gminami w sprawie partycypacji w kosztach realizacji przedmiotowego 

projektu informuję, że zostaną one zawarte po rozstrzygnięciu przetargu na 

wykonanie WSPP i podpisaniu umowy z wykonawcą, co szacuje się wstępnie 

na koniec miesiąca marca br.  
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